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ZAPISNIK SESTANKA  SVETA ZAVODA OŠ IVANA SKVARČE, 

 

ki je potekal v sredo, 29. 9. 2021, ob 17. 30 na parkirišču za šolsko zgradbo. 

Prisotni: Darja Murn (predsednica), Irena Hudi, Katja Kotar Odlazek, Mateja Naprudnik 
Praunseis, Špela Rome, Metoda Smrkolj, Klemen Benko (dopisno), Kristina Renko 
(ravnateljica), Janja Vozelj (sindikalna zaupnica). 
 
Opravičeno odsotni: Branko Repe, Miha Gracar, Irena Kepa (bolniški dopust), Andreja Frece. 
 
DNEVNI RED:  
 

1. Poročilo o realizaciji LDN za preteklo šolsko leto. 
2. Predstavitev in sprejem LDN za šolsko leto 2021/22. 
3. Pravila o izvajanju pouka na daljavo. 
4. Razno. 

 
 
K 1. 

Kristina Renko, ravnateljica 
- Posodobitev sanitarij v Čemšeniku. 
- Posodobljena električna napeljava na obeh podružnicah. 
- Manjša in večja opravila v vseh treh šolskih stavbah. 

 
 
K 2. 

Člani so po elektronski pošti prejeli LDN za tekoče šolsko leto, ki se sicer še ažurira. 
Kristina Renko, ravnateljica 

- Novosti s področja IKT. 
- Pridobivanje računalniške opreme (računalniki, tablice, projektorji …). Z elektronskimi 

napravami bosta opremljeni tudi obe podružnici. 
- Šola je sprejeta v projekt ZRSŠ Dvig digitalne kompetentnosti pri učiteljih. 
- Klimatizacija treh učilnic (FIZ, MAT1 in MAT2). 
- Dolgoročna rešitev je nova izolacija, ki je potrebna na vseh treh šolskih stavbah. 
- Pričakuje se, da se  v skladu z ukrepi redno zračijo prostori, tudi ko se bo začelo 

ogrevanje. Pričakujemo energetske izgube, s čimer je seznanjen ustanovitelj. 
- Za dvorišče matične šole je projekt pripravljen, pričakujemo sodobno učilnico na 

prostem. 



- Poleg utečenih projektov smo v letošnjem šolskem letu tudi v projektu UNESCO 
(varovanje kulturne dediščine), prijavili smo projekt ERASMUS+. 

- Prednostna naloga šole je višja raven bralne pismenosti pri učencih, ki bo v letošnjem 
šolskem letu načrtovana in izvedena še bolj sistematično, vključno z evalvacijo. 

- Načrtujemo izvedbo obveznega in razširjenega programa, vključno z bivanjem v CŠOD 
in plavalnim tečajem. 

- Šola je od 1. septembra v poskusu RaP. To pomeni, da lahko mehurčke nekdanjega 
OPB organiziramo bolje. Dejavnosti so raznolike ‒ med njimi sta angleščina v 1. 
razredu in nemščina v 4., 5. in 6. razredu. 
 

Klemen Benko: Veseli me, da ob matični šoli v Zagorju, uspešno delujeta tudi obe 
podružnični šoli v Čemšeniku in Podkumu. Pohvalil bi tudi izvajanje pouka na prostem, kar se 
mi zdi smiselno tudi v prihodnje - ne glede na situacijo z virusom. Močno podpiram tudi vse 
dejavnosti, ki so povezane z gibanjem, športnimi procesi itd. 
Razumem vašo težavo z zunanjim igriščem za nogomet in rokomet in splošno skrb za 
ureditev površin pred šolo. Upam, da uspemo na to temo organizirati kakšen sestanek. 
Zanima pa me, če je bil že kakšen bolj konkreten odgovor s strani občinskih služb glede 
urejanja in sofinanciranja? 
Prav tako bi pohvalil vašo skrb glede organizacije prevozov otrok v in iz šole, predvsem 
najmlajših in pa vse jutranje in popoldansko varstvo. 
Močno pa si želim in spodbujam govorilne ure s starši "v živo". Mislim, da je osebni stik zelo 
pomemben in se ga sploh ob kakšnih težavah ljudje izogibamo. Glede na predstavljeno iz 
gradiva si želim, da bi bilo govorilnih ur v popoldanske času še več in pa predvsem dobro 
obiskanih. 

 
SKLEP: LETNI DELOVNI NAČRT za šolsko leto 2021/2022 je bil potrjen in sprejet na sestanku 
sveta šole 29. 9. 2021. 
 
K 3. 

Pravila o izvajanju pouka na daljavo so interni akt. Pravila stopijo v veljavo v primeru, če gre 
oddelek v karanteno. 

Klemen Benko: Veseli me, da imate skrbno pripravljen pravilnik. Obenem sem mnenja, 

da bi v primeru pouka na daljavo le ta moral potekati v večinskem delu "v živo" prek 

videokonferenc. Stalen stik učitelja z učencem je izjemno pomemben, obenem pa ga 

učenci potrebujejo v teh časih v živo. Šole širom Slovenije namreč zelo različno 

prakticirajo pouk na daljavo. Nekateri dejansko učencem podajo samo navodila in jih 

potem pustijo same. Mislim pa, da je tudi v primeru šol v naši občini to izvajanje v prid 

otrokom in se pouk izvaja v večini prek videokonferenc. 

SKLEP: Člani soglasno potrjujejo Pravila o izvajanju pouka na daljavo. 
 
K 4. 

 
Ravnateljica se nenehno sooča s klici in pismi staršev v zvezi z zaščitnimi maskami. Navodila 
MIZŠ so jasna, vsi učenci pa so enakovredni. 
 
Špela Rome: Kako bo s prezračevanjem pozimi? 



Kristina Renko: Sledimo zahtevam. Učilnice so majhne, učencev v posameznih učilnicah 
veliko (tudi 27). Prezračevanje je tako nujno. Ko bo hladno, se bodo za 3 minute 2-krat do 3-
krat v šolski uri odprla okna in vrata, da se bo prezračilo. Učenci naj imajo s seboj rezervne 
jopice, ki jih lahko puščajo v matičnih učilnicah. 
 
Darja Murn: Prav je, da je šolska stavba za zunanje obiskovalce zaprta. V lanskem šolskem 
letu smo imeli malo število oddelkov v karanteni zaradi dobre preventive oz. doslednega 
izvajanja ukrepov. 
 
 
 
Zapisala Mateja Naprudnik Praunseis. 
 
Zagorje, 4. 10. 2021 
 

Darja Murn, predsednica sveta šole 

 

     

 


